
Tisztelt Pilismaróti választópolgárok! 

 

Urbán Erika vagyok , 40 éves , 2 gyermek édesanyja.Lányom 20 éves , fiam 15 éves. 

Pilismaróton élek családommal születésem óta. Itt jártam óvodába , álltalános iskolai tanulmányomat 

is kis falunkban végeztem el. 

Szakmáimat tekintve : 

- Elsőként fodrász szakon végeztem  Esztergomban, a Géza Fejedelem Ipari Szakgimnázium és 

Szakképző Iskolában. 

- Második szakmám , ápolói asszisztens , Esztergomban , szintén a Géza Fejedelem Ipari         

Szakgimnázium és Szakképző Iskolában. Gyakorlatom a Dorogi Szent Borbála Szakkórházban 

teljesítettem. 

- Második szakmámmal egyidejűleg szereztem meg hivatásos gépjárművezető képesítésem C + E 

kategóriában. 

Jelenleg ebben dolgozom 40 tonnás , ponyvás nyergesvontatóval. 

A Képviselő jelöltként: 

Észrevételeim szerint , minden jelölt célokat tűzött ki. Javarészt ugyan abban a témában. 

Természetesen ezek a fejlesztések is fontosak a falu  apraja –nagyja számára! 

Pl.: - játszóterek fejlesztése , -sport , de legfőképp az idősekkel kapcsolatos célok. 

Számomra a legfontosabb már a megnevezés fogalma. 

Képviselni a falu lakosságát. 

Meghallgatni , majd előterjeszteni a lakosság észrevételeit amennyiben ez a falu javára szolgál. 

Fontos szerepe van a tájékoztatásnak, ami nem azt jelenti , hogy kész tények elé állítjuk a lakosságot. 

Hanem korrektul megvitatni egy adott témát , még a döntéshozatal előtt , amennyiben ez minden 

falubéli lakost érint. 

Fontos lenne a Lakossági Fórumok rendszeres megtartása , ezek helyszínéről és időpontjáról értesítve 

minden lakost. 

Megismerhessék az adott témát , a felmerülő gondokat , hogy segíteni – támogatni  tudják a testület 

munkáját és a falu műlödését. 

Véleményem szerint: 

A falunk szegénységét mutatja , hogy már egy  működő vendéglátóhely sincs a faluközpontban , a 

HOPPÁ Büfé az egyetlen, ahol lakosok és túristák egyaránt  „megpihenhetnek”. Ez a falu Dömös 

felöli vége.  

Egész falura kivetítve ez elég csekély arány. 

Nincs olyan hely vagy megmozdulás, ahol a falubéliek egymással találkoznának , beszélgethetnének . 

A fiatal korosztálynak nincs egy olyan hely ahol barátokkal - ismerősökkel eltöltenének pár órát. 

( így kimozdulás helyett marad az internet kapcsolattartás gyanánt) 

Ezeknek a közösségi tereknek a hiányossága már az egymásközti kommunikáció megszűnését 

táplálják. 

Sajnos a falu egy ingerszegény környezet, kicsik és nagyok számára egyaránt. 

 

Alkossunk egy közösséget! 

Idézném Arany Jánost : 

„ Legnagyobb cél pedig , itt , e földi létben , 

embernek lenni mindíg , minden körülményben „ 


